
UPPSALABRIDGEN   PROTOKOLL NR 5/2019-20 

 

Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse 

Tid: 2020-01-16 kl 18.30 

Närvarande:    Ping Huang, ordförande 

Elisabeth Engstrand, sekreterare 

Marito Karlsson, kassör 

Rolf Westman 

Hans Kvick 

Joakim Möller 

Föranmäld frånvarande: Leif Engström 

  

§ 1 Mötets öppnande 

 Mötet öppnades kl 18.35 och alla hälsades välkomna. 

§ 2 Dagordning 

 Dagordningen godkändes med tillägg av Joakims punkt om bridgelärare som tas under §9 

(Övriga frågor). 

§ 3 Föregående protokoll  

 Protokoll fört från möte 2019-10-31 godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Förberedelse inför årsmötet 2020-02-15 

 i.  Kallelse har gått ut. 

 ii. Ping har informerat revisorerna, valberedningen och Torgny såsom mötesordförande. 

 iii. Inbjudan till middag har också skett. 

 iv. Leif föreslås beställa mat. Rolf ordnar med drycker. Anmälan till middagen anslås på 

 hemsidan (Ping) och i Bridgens Hus (Rolf). 

 v. Hela styrelsen sköter borddukning, kaffe och städning. Ping och Marito diskning. 

 Marito som tävlingsledare. 

 vi. Ping ordnar med dagordning, verksamhetsberättelse och Marito tar kontakt med 

 revisor samt ordnar bokslut.   

 

§ 5 Rapport  

 i.   Per capsulam har beslutats att Rolf Westman och Håkan Magnusson är klubbens 

 representanter till UBA:s extra möte som ägde rum den 3 jan 2020. Vid mötet en ny 

 styrelse bildades. Rolf och Håkan ingår i den nya styrelsen.   

 ii. Den 12 januari var det klubbträff med SBFs nya ordförande Martin Löfgren närvarade. 

 Uppsalabridgen var välrepresenterad med flera medlemmar närvarande. Från 

 styrelsen var Rolf och Joakim. 

 iii. Uppsalaserien har startat. Det är totalt sex lag färre i Uppsalaserien. 

 iv. Dambridgen har kommit igång. En söndag i okt och en i december. Styrelsen beviljade 

 behålla grattis hyra och egen ekonomi för en längre tid framöver.    

 v. Fyristräffen 26/12 2019 ställdes in på grund av för få anmälda. 



 vi.  I Vikingaträffen 6/1 2020 var 36 par deltagande. Hyran debiterades enligt 

 Maritos förslag som skickades via mejl till hela styrelsen 26/8 (underlag delades vid 

 mötet). 

 vii.  Representant från SISU var med vid klubbensträffen den 12 jan. Klubben fick 

 kursböcker sponsrad av SISU. Rolf sköter utbildningshemsida och bokföring. 

 

§ 6 Kommande tävlingar 

 i. DM-lag kval spelas söndagen den 19 januari. 

 ii. Silverlappen spelas lördagen den 8 februari. Ping bjuder in andra klubbar. 

 iii. DM Veteraner kval spelas den 27 januari. 

 iv.  DM-par (Open) spelas onsdagen den 11 mars men minst fyra par måste vara 

 anmälda. 

 v. Fyris mixed-lag spelas den 30 maj. 

 För att få kvalspel komma till stånd krävs minst fyra föranmälda par/lag. Information och 

reklam för föranmälning behöver förbättras. TL/TK skall ta större ansvar (se åtgärdslistan) 

 

§ 7 Ekonomi 

 SBF har skrivet avtal med uppsalakommun vad gäller finalspelet av Svenska Cupen. 

Uppsalabridgen anlitas som arrangör av SBF. Klubben skall kunna förnya avtal angående 

budget för SC final samt Uppsala Lagguld.   

 På årsmötet bör en höjning av spelavgifterna på t ex tisdagarna ske till 70 kr. 

 

§ 8 Åtgärdslistan 

 Se bilagan. 

 

§ 9 Övriga frågor 

 Joakim föreslår att ordna med flera bridgelärare och då gärna erfarna pedagoger. 

 Christer Andersson föreslås och Rolf ställa fram förfrågan. 

 En diskussion på årsmötet om detta skulle vara bra. 

 

§ 10 Nästa möte 

 Nästa möte är konstituerande möte i anslutning till årsmötet. 

 

§ 11    Avslutning 

            Mötet avslutades kl 20.10. 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 

Elisabeth Engstrand   Ping Huang 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torgny Svensson såsom mötesordförande  men Ping ska påminna. 

 

För att få kvalspel komma till stånd krävs minst fyra föranmälda par/lag. Information och reklam för 

föranmälning behöver förbättras. TL/TK skall ta större ansvar. 

 

 

 

 

 

 

 


